

خدمة توفير الأنشطة الطلابية Providing student activities service



Responsibility	Academic Affairs (Provost), Associate Provost for Students Affairs
Service Description	Providing Programs and activities in various fields (Cultural, Social, Heritage, Arts, Sports, Health-Music)
Service link	https://www.uaeu.ac.ae/en/eservices/details.shtml?serviceld=2041
Service requirements	Put the proposed programs & plans after meeting with students to take their suggestions to prepare the operational plan of the Section - Submit all documents electronically- Approved the operational plan and budgets- Take the approval for service from the University' authorities
Required Time	10 working days
Service Steps	1.Preparing the operational plan of the department and take the approval. 2.Announcing the activity electronically to students 3.Registration of students willing to attend and participate in the activity. 4.Running the activity 5.Announcing for students to receive the certificates (if any)
Customer Description	students
FAQ	What activities are provided? Providing Programs and activities in various fields (Cultural, Social, Heritage, Arts, Sports, Health-Music) What course times and activities? During the academic year

المسؤولية	قطاع الشؤون الأكاديمية، النائب المشارك لشؤون الطلبة
وصف الخدمة	توفير أنشطة وفعاليات في المجالات المختلفة (ثقافية - اجتماعية - تراثية - فنية - رياضية - صحية - موسيقية)
الرابط الإلكتروني للخدمة	https://www.uaeu.ac.ae/ar/eservices/details.shtml?serviceld=2041
متطلبات الخدمة	وضع الخطط والبرامج المقترحة بعد الاجتماع مع الطلبة لأخذ مقترحاتهم لإعداد الخطة التشغيلية للقسم - تقديم كافة الوثائق الكترونياً - اعتماد الخطة التشغيلية والميزانيات - الحصول على الموافقة للخدمة من الجهات المختصة في الجامعة
الوقت اللازم	10 أيام عمل
خطوات الخدمة	1. اعداد الخطة التشغيلية للإدارة واعتمادها. 2. الاعلان عن النشاط الكترونياً للطلبة. 3. تسجيل الطلبة الراغبين بالحضور والمشاركة في النشاط. 4. تنفيذ النشاط. 5. الإعلان للطلبة لاستلام الشهادات (إن وجدت)
وصف المتعامل	الطلاب
الأسئلة الشائعة	ما هي الأنشطة التي يتم توفيرها؟ يتم توفير أنشطة وفعاليات في المجالات المختلفة (ثقافية - اجتماعية - تراثية - فنية - رياضية - صحية - موسيقية) أوقات الدورات والأنشطة الطلابية ؟ بأوقات مختلفة خلال العام الجامعي